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 MINNESANTECKNINGAR Sammanträdesdatum 2022-04-26  

 

Justerares signatur    Utdragsbestyrkande 
 

 
 

Plats och tid Inredia Tibrosalen, tisdagen den 26 april 2022 kl 18.00-20.00 
 

Beslutande Ann Ohlsson (L), ordförande kommunstyrelsen  
Peter Söderlund (L), socialnämnden  
Åse Nicklasson (SD), Kultur och fritidsnämnden  
Ingela Lager (S), Barn och utbildningsnämnden 
 

Ej tjänstgörande ledamöter Lena-Karin Zander (S), Kultur och fritidsnämnden  
Kjell Hultsten (KD), socialnämnden 

Övriga deltagande Daniel Sirén, RBU Skaraborg 
Henrik Sjölin, Neuro 
Liselotte Larsson, NPF föräldrar 
Martin Sjöhem, Tibro reumatiker 
Annelie Nielsen Ferström, RSMH 
Gunvor Olsson, SRF 
Bengt Fernström, Afasi 
Sekreterare Marina Timm, Folkhälsostrateg 
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 Dnr 2022-000130 003 

RFF § 1 Arbetsordning för rådet för 
funktionshinderfrågor, RFF 

Ärendet 

Presentation 
Alla deltagare gör en kort presentation 

Hur ser arbetsordningen ut? – behov av revidering 
Ordförande går kort igenom tidigare arbetsordning. 

Förslag till namnbyte: ”rådet för tillgänglighet eller rådet tillgänglighetsfrågor. Inga beslut 
togs  

Individuellt och grupparbete 
Alla arbetade tillsammans med frågor kring om vad man önskar att ny 
arbetsordning skall innehålla. Ordförande och sekreterare kommer arbeta vidare 
utifrån inkomna synpunkter och ge förslag på ny arbetsordning.    

___________________ 
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 Dnr 2022-000131 000 

RFF § 2 Information rådet för 
funktionshinderfrågor 2022 

Ärendet 

Information från nämnder och organisationer 
 
KS: inget att ta upp  

BUN: informerade om att ombyggnad Fågelvik är i full gång.  

SN: budgeten ser inget bra ut pga. av mycket placeringar. Svårt att budgetera för dessa. 
Något mer tillskott inför nästa år. Revidering av tillgänglighetsplanerna behövs  

KoF: informerade om utsmyckning av rondellen väg 49/201.  

RBU: Tufft för många under pandemin. Börjat så smått med aktiviteter. Riksnivå med 
lägerverksamhet. Intressepolitiska frågor, LSS är en stor fråga inför valet 

Neuro: Kommit igång med en del aktiviteter så som ex. rullstolsträning på olika ställen i 
Skaraborg. Kulturresa i sommar för att se Lars Lerin utställning. Besökt Jönköping för att 
se på ishockey  

Afasi: Haft svårt med informationen för föreningarna under pandemin. Få logopeder att få 
hjälp av, samt svårt med att få rätt hjälpmedel. 

RSMH: Varit svårt med aktiviteter under pandemin. Men har nu så smått kommit igång 
med ex. besök på Gård Elings Ark  

Synskadades riksförbund: Hjo, Tibro Karlsborg. Har haft digital kontakt under 
pandemin, har fungerat bra. Har nu igen regelbundna träffar, har b.la. besökt 
Ryttmästarebostället  

NPF, föräldrar  
Nystartad grupp, 15st träffats en gång på familjecentralen. Startade i sociala 
medier  

Hemmasittandet mycket problematik och tankar kring detta. Stort fokus kring 
föräldrastöd   

Reumatiker: Är i full gång med aktiviteter efter pandemin till exempel stavgång. 
Samarbetar en del med ABF.   
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ÖVRIGT 
 

Tillgänglighetsfrågor  

Ett flertal platser kring bristande tillgänglighet kom upp vid dagens möte. Listan på 
plasterna kommer att överlämnas till samhällsbyggnad för fortsatta åtgärder, samt att det 
finns önskemål om en tillgänglighetsvandring.     

Förslag på kommande punkter:   
- Besök av Länsstyrelsen som går igenom ”funktionshinderpolitik/ FN:s konvention 
- Besök från Mikael Götene  
- Elin Zell, enhetschef LSS, Socialförvaltningen, information om ny gruppbostaden, 

samt redovisning av brukarundersökningen. 
- Önskemål om att lägga möte Baggeboskolan samt få information särskolan 

    

___________________ 
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